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No. 38548     

No. 38548     


	June 13, 2019
	
	Le 13 juin 2019

	
	
	

	BETWEEN:

Chief Roger William on his own behalf and on behalf of all other members of the Xeni Gwet’in First Nations Government and the Tsilhqot’in Nation

Applicants

- and -

Attorney General of British Columbia, Chief Inspector of Mines and Taseko Mines Limited

Respondents
	
	ENTRE :

[bookmark: _GoBack]Chef Roger William, en son propre nom et au nom de tous les autres membres du Xeni Gwet’in First Nations Government et la Tsilhqot’in Nation

Demandeurs

- et -

Procureur général de la Colombie-Britannique, Chief Inspector of Mines et Taseko Mines Limited

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA45557, 2019 BCCA 74, dated March 1, 2019, is dismissed with costs to the respondent, Taseko Mines Limited.



	
	JUGEMENT

La requête visant à accélérer le traitement de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA45557, 2019 BCCA 74, daté du 1er mars 2019, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée, Taseko Mines Limited.
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